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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 21. zasedání AS FSv, které se konalo dne 5.5.2010

 

Přítomni: viz. prezenční listina 
Hosté:  prof. Kohoutková, Mgr. Gazda 
 
Dr. Šibrava zahájil 21. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem. Dále senátu 
oznámil, že Ing. Lucie Vančová se vzdala mandátu člena senátu z důvodu ukončení studia. 
Členem senátu se stává v pořadí další náhradník do studentské komory senátu Bc. Martin Fencl. 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Projednání a schválení metodiky pro tvorbu rozpočtu 
3. Projednání a schválení rozpisu dotací 
4. Projednání předloženého návrhu jmenování nových proděkanů 
5. Různé 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
Zápis byl schválen beze změn.  
 
Bod 2.  Projednání a schválení metodiky pro tvorbu rozpočtu  
(metodika rozpisu dotace NIV, metodika rozpisu mzdových prostředků) 
 
Pan tajemník shrnul principy metodiky pro tvorbu rozpočtu, zejména zdůraznil změny oproti 
loňskému roku, financování po programech a studentskou grantovou soutěž. Paní děkanka 
doplnila slova pana tajemníka. Prof. Tywoniak promluvil o změnách, které vyplynuly na základě 
projednání předloženého návrhu ekonomickou komisí. V předloženém návrhu je zvlášť uvedena 
částka na podporu programu AS, která vyplývá z vyššího koeficientu při financování programu 
AS. Na tuto částku předloží vedení fakulty po dohodě s pedagogickou radou programu AS dílčí 
rozpočet, který podléhá dodatečnému schválení akademickým senátem. Dále v předložené 
metodice bude doplněno, jak jsou rozdělovány finanční prostředky ve vazbě na výši koeficientů, 
zejména ve vazbě na zvýšený koeficient programu AS. Pan tajemník připraví názornou prezentaci 
rozdělování přidělené dotace.  
 
Hlasování o schválení předložených metodik pro tvorbu rozpočtu: 
Pro: 18|   Proti:  0|  Zdrželi se: 5 (z 23 přítomných senátorů) 
 
Bod 3.  Projednání a schválení rozpisu dotací 
 
Pan tajemník vysvětlil snížení dotací na katedry zejména z důvodu transformace finanční dotace 
specifického výzkumu na studentskou grantovou soutěž. Prof. Tywoniak shrnul závěry z jednání 
ekonomické komise a navržené ediční úpravy předloženého textu. Proběhla senátní diskuze, ze 
které vyplynulo, že je nutné pro všechny zpřehlednit způsob rozdělování finančních prostředků. 
Pan tajemník vysvětlil výši položky nákladů zahraničního oddělení. Doc. Demel požádal o data 
týkající se mezd, na které se odkazuje tabulka rozpisu dotace neinvestičních prostředků. Pan 
tajemník přislíbil, že zjistí, zda lze určit výši mezd ve vazbě na pedagogické zatížení pracovníků.  
 
Hlasování o schválení předloženého rozpisu dotací včetně drobných úprav doplněných 
ekonomickou komisí: 
Pro: 15|   Proti:  0|  Zdrželi se: 8 (z 23 přítomných senátorů) 
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AS žádá vedení FSv, aby předložilo návrh řešení problému kateder, které vykazují prohlubující se 
záporný zůstatek. 
 
Hlasování o schválení usnesení AS 
Pro: 23|   Proti:  0|  Zdrželi se: 0 (z 23 přítomných senátorů) 
 
Bod 4.  Projednání předloženého návrhu jmenování nových proděkanů 
 
Paní děkanka seznámila členy AS se svým návrhem nových proděkanů a novými názvy jejich 
příslušných oblastí působností.  
 
Navržení proděkani: 
pro pedagogickou činnost: prof. Ing. Jiří Máca, CSc. 
pro rozvoj: doc. Ing. Iva Čiháková, CSc. 
pro vědeckou a výzkumnou činnost: prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
pro vnější vztahy: prof. Dr. Ing. Karel Pavelka 
pro výstavbu a investiční činnost: prof. Ing. arch. Tomáš Šenberger 
 
Statutárním zástupcem bude jmenován prof. Máca.  
Členové AS se domluvili, že o navržených kandidátech bude hlasováno veřejně a najednou.  
Předložený návrh nových proděkanů byl schválen bez připomínek. 
 
Souhlasil bez připomínek s návrhem nových proděkanů předložený paní děkankou: 
Pro: 22|   Proti:  0|  Zdrželi se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
 
Bod 5.  Různé 
 
Senátní komise ohledně provozu fakultního bufetu funguje. 
 
Řešení parkování pro zaměstnance FSv v Nové budově ČVUT není rozhodnuté. Vybudováno 
bude 320 parkovacích míst. Investor zatím nemá přesnou představu, jak budou garáže 
provozovány. Na AS ČVUT se tento problém již také projednával. 
 
Dr. Šibrava informoval o vypisované soutěži o exponát pro prezentaci fakulty. Požádal členy 
studentské komory, zejména příslušníky programu A+S, aby nominovali člena poroty. Přihlásila 
se Zuzana Janovská. 
 
Organizací výjezdního zasedání je pověřen Adam Vokurka. 
 
Je nutné začít s přípravou nových senátních voleb a kontaktovat potenciální členy volební komise. 
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT 26.5.2010 v 9:00 v B169, 
 
 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


